
Mijn reactie op het voornemen de regeling modelvliegen aan te passen is de volgende.
Er wordt volkomen onterecht de mening van alleen de drone vliegers gevraagd. Terwijl het juist de al 
tientallen jaren wordt gevlogen onder toezicht en regelgeving van de KNVvL door duizenden leden.
Juist hen zou u moeten informeren!
Ik ben zo’n modelvlieger die al 16 jaar met veel plezier en toewijding modelvliegtuigen heeft 
gevlogen. Dit breng ik over op onze jeugd, en deel mijn kennis met alle leden op onze club.
Echter onze club heeft een gedoogveld. Omdat wij alleen met zweefvliegtuigen opereren, is dit prima 
mogelijk. Met de voorgestelde wijziging zou dit niet meer mogelijk zijn. Ook vliegen op veilige 
locaties buiten clubterreinen wordt geblokkeerd. Dit is niet eerlijk.
Wij leden van de KNVvL hebben altijd netjes de regels en veiligheid in acht genomen. Nu worden wij 
gestraft door een nieuwe regelgeving die voor een totaal ander publiek en een totaal andere 
luchtvaartuig gelden dan waar wij al jaren mee vliegen! Het is alsof je alle automobilisten straft met 
een maximum snelheid, omdat de motorrijders te hard rijden!
Nu doet u het voorkomen alsof wij worden gematst met een vlieghoogte van 300meter in een straal 
van 850 meter. Dit is echter nog steeds een zware beperking in het uitoefenen van mijn hobby. Ik ben 
hier geen schuld aan en kan dit dan ook niet accepteren. 
U dient de huidige regels voor de klassieke modelvliegerij te handhaven. En alleen voor drones 
gewijzigde regelgeving doorvoeren! Dat is de juiste wijze van beleid voeren! Toegespitst op een 
actueel probleem. En niet simpelweg alles verbieden.
Ik zou het grote klasse vinden als onze wetgevende ambtenaren op het ministerie voor de klassieke 
modelvliegerij met een beter toegespitste oplossing kunnen komen. 
Met vriendelijke groet,
Eric Velthuizen


